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Närvarande: 

Micael Svensson, Björn Forsberg, Henry Fredén, Kerstin Hollertz, Thomas Brehmer och Thomas 

Tillander. 

 

Frånvarande: 

Ingrid Hallmén. 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Micael Svensson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Thomas Brehmer utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 5 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

 

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 5 godkändes. 

 

§5 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade att ekonomin går bättre än budgeterat. Överskottet i augusti blev 4 121 

kr. Vi har fått flera bra intäkter såsom elstöd 6 620 kr, hyra från Pennybridge Magic 6 150 kr och 

ränta på den fasta placeringen på 2 844 kr. Spelintäkterna blev 30 400 kr. Nästkommande månad, 

september, beräknas gå med plus. 

 

§6. Lokalen 

ÖBO har informerat om att en elbesiktning av lokalen kommer att göras. 

Lokalansvariga planerar att sortera och ta undan kvarglömda kläder, skor, hjälmar med mera.  

 

§7. Tävlingar 

Ändringen av tisdagstiden till eftermiddagen har visat sig lyckosam. Betydligt fler spelare än tidigare 

har kommit till spelet. 

Även silvertävlingen Höstcupen bestående av tre deltävlingar, söndagskvällar, har samlat många 

intresserade. 

Däremot fick Mixedtävlingen i september ställas in på grund av alltför få anmälningar. En utvärdering 

ska göras i december om tävlingsformen ska fortsätta. 

 

Ekonomin runt en tävling diskuteras. I nuläget är det oklart vilket överskott som förväntas efter att 

alla kostnader dragits av. 

Beslutades: 

Att räkna ut en schablonkostnad för genomförandet av olika tävlingsformer. 
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§8. Kurser 

Kurs A, kurs B och Spela bridge Plus startade 13 september. Cirka 15 personer på A-kursen, cirka 20 

personer på B-kursen och cirka 9 personer på Spela bridge Plus. Spela bridge PRO fick alltför få 

anmälningar för att kunna genomföras. 

Anmälningar till Minibridge pågår. Beräknad start är 9 oktober. Information finns på hemsidan. 

Information har även getts på möte med SPF seniorerna. 

  

§9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 

§10. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir tisdagen 24 okt kl. 16.30. 

 

§11.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

/Kerstin Hollertz/ / Micael Svensson/ / Thomas Brehmer/ 


